

Referat fra styremøte i Torpa IL 31.08.23

Tilstede: Eli Vogt Godager, Frank Bakke Rustestuen, Trude Fossum, Tommy Stormyrenge, Knut Lium, Therese Røste, Kristin Buflaten Lyshaug, Kristin Ulsaker(ref)

Dagsorden:

1. Økonomi
2. Status undergrupper
3. Bruk av hall og svømmehall dette året
4. Status Åmot – forsikringssaker
5. Åpen post

1. Økonomi

Det er vanskelig å sammenligne med tidligere år, på grunn av endringer i organiseringen av fotball og inntekter og utgifter i forbindelse med håndball som vi ikke har hatt før. Det er bra med penger på konto, men det er mer utgifter enn det har vært tidligere, blant annet 90 000,- i halleie i fjor. Det finnes også en låst konto der det står godt med midler. Kulturmidler kommer snart og om ikke så lenge tildeles aktivitetsmidler (Lokale aktivitetsmidler fra Idrettsforbundet).

2. Status undergrupper

Aktivitet for alle

- Datoer for høsten: 9. oktober er det bading på Jorekstad, 4. november klatring på Tyrlii, 25. november Skyland trampolinepark.

Allidrett

- Har rekruttert 2 nye med livredningskurs
- Det blir svømming og aktivitet i hallen, begge deler hver gang.

Fotball

- Nytt samarbeidslag med NLI: jenter 14
- Det jobbes med å få til gjestetrenere. Ungdomsspillere skal trene de yngre en gang i blant, tanken er at det skal være minst en gang i sesongen pr. lag. Dette er ikke samarbeid med NLI, men en ordning innad i Torpa IL.
- Fotballavslutning blir 30. september på Lundemoen. A-laget har kamp den dagen, så det er muligheter for å se på den etter avslutningen.
- Ønske om pengestøtte til litt sosialt utenfor banen, for eksempel reise på cup med overnatting, reise på bowling, et måltid etter cup, reise å se på eliteserielag/landskamp etc. Dette for å motivere til at flere vil fortsette å spille fotball og klare å holde rene Torpelag. Vi har få lag som ikke er samarbeidslag. Tidligere har det vært vanlig at hvert lag har hatt en lagklasse til slike formål, penger som er samlet inn fra foreldre eller tjent på dugnad. Fotballgruppa undersøker hva som kan være aktuelle aktiviteter og hva det i så fall vil koste. Lotteri (digitalt) kan være en mulighet for å få inn penger til slike aktiviteter.
- 6 lag har vært på Norway Cup

- NLI har søkt om Futsal League for noen av samarbeidslagene, uten at det har vært dialog med fotballgruppa i Torpa IL. Dette krever treningstid i hallen, noe som vil gå på bekostning av volleyballtreningene. I tillegg blir halleie delt mellom oss og NLI. Det er viktig at dette tas opp på evalueringsmøte med NLI, som skal være når sesongen er slutt, slik at vi unngår misforståelser i framtiden. God kommunikasjon er viktig hvis samarbeidet skal fungere godt.
- Torpa har ikke hatt dommer som kan dømme 9'er, da alle de aktuelle kampene skulle gå på Dokka. Nå er en del kamper flyttet til Torpa, da har vi måttet få dommer fra Dokka hit, i den forbindelse har det vært litt uklarheter rundt betalingen av disse, da vi og NLI har ulik praksis. Vi følger anbefalingen fra kretsen, og fortsetter med det ut sesongen. Til neste sesong er det mest aktuelt å ha egne dommere.
- VTUL har tatt kontakt da de ønsker mer engasjement fra Torpa IL nå da alt foregår på Lundemoen, i forhold til kiosk, bane osv. Alle lag som spiller kamp må ha en kampvert og de som har kioskvakt må følge VTUL sine rutiner der.

Håndball

- Begynner med 3 åpne treninger i september for å sjekke interesse for å være med på håndball. Etter disse treningene deles det inn i lag.
- Påmelding til serie for de yngste er 24. september.
- Samarbeidet med Snerthingdal fungerer greit, det er overvekt av spillere fra Torpa, derfor er det viktig og riktig at noen av kampene blir satt opp i vår hall.
- Håndballgruppa skal sammen med fotballgruppa sette opp en samarbeidsavtale som kan brukes både for håndball og fotball i forbindelse med samarbeidslag.
- Ønske om å kjøpe et oppblåsbart mål, da det mangler forankring for mål i hallen. Trenger også en tverrligger, litt førstehjelpsutstyr og to egne baller til hvert lag, da det ikke fungerte å ha felles i fjor. Dette godkjennes.
- Treningsavgift blir det samme som for fotball.
- Drakter – prøver å gjøre som i fjor; håndball låner fra fotball.
- Dommerkontakt er på plass, han vil ha litt dommerkurs og veilede dommere fremover.

Hundegruppa

- Arrangerer Mush Synnfjell 5. – 7. januar. Nytt av året er en ny kortere løype for de som ikke ønsker å kjøre den lengste løypa.
- Vil noen andre undergrupper ta ansvar for å drifte kiosken i Camp Halden? Kan være en fin inntekt. Tommy sjekker med de andre i westerngruppa.
- Gjensidigestiftelsen og Sparebankstiftelsen er søkt om støtte til ny snøscooter. Noe av kulturmidlene via kommunen går til oppkjøring av løyper. Det er søkt om støtte til kjøring av hundeløypene.

Skigruppa

- Skileikanlegg er under planlegging. Spørsmål om noen vil ta over/hjelpe til på dette prosjektet, det må settes i gang innen fristen. Tanken var egentlig å få det ferdig til vintersesongen. Eli får en oversikt fra Aina på hva status er først.

Westerngruppa

- Lite nytt å melde da banen er ute av drift på grunn av flommen, det trengs mye grus for å få banen tilbake slik den var før flommen. Venter på svar fra Naturskadefondet angående erstatning, behandlingstid er 4 mnd.

Folkebadning

- Starter opp etter høstferien.
- Er i gang med å rekruttere flere som kan være badevakt, livredningskurs avholdes 6. september.

Volleyball

- Det er informert om at alle som er med på trening må være medlem i idrettslaget og at alle må vippse 20,- for halleie.
- Grunnet andre aktiviteter er det noe usikkerhet rundt når volleyball får halltid kommende sesong.
- God stemning og godt samarbeid på volleyballtreningene.

3. Bruk av hall og svømmehall dette året

- Som nevnt noe usikkerhet rundt tider enda.
- Alle som trenger fornyet tilgang til hallen/svømmehallen må sende mail til Knut med kortnummer, han videreformidler til Roy Henning i kommunen.

4. Status Åmot

- Det er mye grus på banen, innhentet pris er 15 000,- for å få fjernet det. Forsikringsselskapet kan kun dekke huset/kiosken, ikke banen. Dugnad er derfor mest aktuelt for å få fjernet grus.
- Kioskvarer får vi ikke dekt, da det er for høy egenandel.
- Naturskadefondet er søkt for å få dekt utgifter i forbindelse med banen/grus, her er det lang behandlingstid. Grunneier kan ha forsikring som dekker banen, dette sjekkes ut.
- Fotballgruppa/baneansvarlig tar initiativ til og arrangerer dugnad.

5. Åpne post

- Sokkesalg: Frank tar opp igjen tråden om å selge bambussokker fra Ecofib. Dette er forhåndssalg, derfor ikke noe minstesalg, hver familie/spiller selger så mange sokker de kan. Frank sjekker også hva slags avtale Bambusa kan tilby, da det er et mer kjent merke for de fleste. (I etterkant av møtet er det bestemt av vi ikke går for sokkesalg, da VTUL skal starte sitt sokkesalg nå).